
ZÁPIS 

z 1. jednání Finančního výboru , 

konaného dne 19.11.2014 v Zasedací místnosti, 

Šlapanice 

 

Přítomni:  Ing. Miroslav Staněk, Ing. Petr Horák, Ing. Jitka Kanarková, Ing. Ivo Kouřil, 

Alena Maršálková, RNDr. Stanislav Matýšek, CSc., Ing. Eva Míčová, Mgr. Alexandra 

Peschlová, Ing. Gabriela Riegerová, Ing. Jana Skácelová 

Omluveni:  Libor Charvát 

Hosté:   Mgr. Michaela Trněná, Ing. Pavel Slaný 

Zasedání výboru bylo zahájeno v 17.00 

 

Program jednání: 

1. Zahájení a schválení programu jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2. Rozpočet města Šlapanice na rok 2015 

3. Určení dalších termínů jednání FV 

4. Diskuze členů FV - různé 

5. Závěr 

 

1. Jednání zahájil v 17.00 hod. Ing. Staněk – předseda výboru a přivítal přítomné 

členy a hosty. Zapisovatelkou jmenována Ing. Eva Míčová, ověřovatelem zápisu 

pan Ing. Petr Horák 

Hlasování  10  pro  -  0 proti, výbor schvaluje 

2. Rozpočet města Šlapanice na rok 2015 

Ing. Slaný přednesl komentář k sestavení rozpočtu pro rok 2015. Dotazy 

k rozpočtu – Ing. Horák – snížení paragrafu 3349, jedná se o snížení z důvodu 

výpovědi smlouvy pana Babušíka. Paní Maršálková – kdy se bude zpracovávat 

rozpočtový výhled, odpověď příští rok v lednu. 

 



Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu předložený rozpočet na rok 2015 ke 

schválení. 

Hlasování  10  pro  -  0 proti, výbor schvaluje 

    

3. Určení dalších termínů jednání FV 

Termín příštího jednání FV byl stanoven na středu 14.1.2015 v 17.00 hodin.  

4. Diskuze členů FV – různé 

Informace o výdajích za ples v roce 2014 – celkové výdaje činily 143 tis Kč, příjmy 

36 tisíc Kč. Ples na rok 2015 je rozpočtován v § 3339, položka 5169. 

 

Kalendář – výdaje za kalendář na rok 2014 činily 130 tisíc Kč, přijaté dary na 

realizaci kalendáře činily 10 tis Kč Bonagro, 20 tisíc Kč Swietelsky, s.r.o. a příslib 

25 tisíc Kč CTP  - tato částka však nebyla dosud uhrazena a jedná se 

pravděpodobně o nedobytnou pohledávku. Náklady byly účtovány na § 2143 

cestovní ruch, výdaj byl realizován v roce 2013. Částku v rozpočtu na rok 2014 

ověří ing. Slaný. 

 

Paní starostka žádá Ing. Slaného o informaci ohledně rozpočtované částky na 

investiční akci „Intenzifikace redukce amoniaku na čistírně průsakových vod ze 

skládky“. Ing. Míčová je pověřena ověřit tuto záležitost v účetnictví Satesa, s.r.o.. 

 

Dále FV požádal Ing. Slaného o jmenovitý seznam správců paragrafů a obsahovou 

náplň rozpočtové skladby města Šlapanice. 

 

Příští zasedání Finančního výboru se bude konat  14.1.2015 

Schůze ukončena panem předsedou v 18.30 hod 

Zpracovala a zapsala        

Ing. Eva Míčová        

Ve Šlapanicích   19.11.2014 

 

 

Ing. Miroslav Staněk                                            Ing. Petr Horák 

předseda výboru       ověřovatel zápisu 


